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ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ Π. ΔΑΒΑΚΗΣ 

Βουλευτής Λακωνίας 
Νέας Δημοκρατίας 

12/6/2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Τον υπουργό Εθνικής Άμυνας 

ΘΕΜΑ: Επαναλειτουργία ΚΕΝ στο ΚΕΕΜ Σπάρτης 

Το Κέντρο Εκπαίδευσης Εφοδιασμού Μεταφορών (ΚΕΕΜ) της Σπάρτης, 
προσφέρει, λόγω της πρότερης λειτουργίας του ως ΚΕΝ για περισσότερο από μισό 
αιώνα, σημαντικά συγκριτικά πλεονεκτήματα όσον αφορά το έργο της υποδοχής, 
στέγασης και εκπαίδευσης των νεοσυλλέκτων οπλιτών. Στα πλεονεκτήματα αυτά 
συμπεριλαμβάνονται το μέγεθος, η μακρά θεσμική μνήμη, η τεχνογνωσία, η 
εμπειρία των στελεχών, και οι ανακαινισμένες και εξειδικευμένες εγκαταστάσεις 
στέγασης, σίτισης και στρατιωτικής εκπαίδευσης. 

Παράλληλα, λόγω της οδικής σύνδεσης με την Αττική και την Τρίπολη, προσφέρει 
ασφαλή και φθηνή πρόσβαση σε μία σειρά από στρατιωτικές υγειονομικές ή 
λειτουργικές εγκαταστάσεις, όπως τα Στρατιωτικά Νοσοκομεία και η Επιτροπή 
Απαλλαγών.  

Με βάση τα ανωτέρω και λαμβάνοντας υπ’ όψη τις ανάγκες μίας σύγχρονης 
διαδικασίας ομαλής ένταξης των νεαρών νεοσυλλέκτων στις τάξεις των Ενόπλων 
Δυνάμεων, ανακύπτει το ερώτημα σχετικά με τις προθέσεις και τους σχεδιασμούς 
της πολιτικής ηγεσίας του υπουργείου, όσον αφορά την επαναλειτουργία του 
ΚΕΕΜ στη Σπάρτη. 

Ερωτάται ο κ. υπουργός: 

1. Προτίθεται να επανεξετάσει την επαναλειτουργία του ΚΕΕΜ Σπάρτης ως 
Κέντρου Εκπαίδευσης Νεοσυλλέκτων; 
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